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Vår fotograf har besøkt Vikhamar Bad og der var det et yrende liv av unge og gamle badegjester.
Badestyrets formann, Bjarne Stokdal, var til stede og ellers drar vi kjensel på Nils Rotabak, Oddvar
Nilsen, Asbjorn Nøstmo, Odd Alle Rimol, Torbjorn Amundsen, Sverre Haugan, Karl Ove Bjørnstad,
Frank Eriksen og Jan Bestvold. Bademester Tormod Haugan burde også vært med på bildet, men han
var opptatt med å styre forretningen.
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PØBELSTRE KER
I SOLBAKKEN

I flere år har vi som bor i Solbakken
i Hommelvik vært plaget av en gjeng
gutter i lO—15—16-årsalderen. FØr
uvesenet tar overhånd må det nå
gripes inn fra ansvarlig hold.

Vår post/aviskasse er to ganger
brukket i stykker og totalt Ødelagt.
Regelrett hærverk.

Vi blir uavbrutt plaget: SnØball
kasting mot vegger og vinduer,
dØrklokkene kimes det på, veg
belysning knuses m.v. Flere eldre
mennesker bor her, og blir skremt
opp ved disse herjingene, som kan få
katastrofale følger når hjertet er
svakt.

Det jeg her omtaler og vandalene
er vel kjent på stedet, men ofrene
kan lite gjøre og frykter represalier
hvis de klager til skole eller lens
mann.

Fremherskende hos gjengen sy
nes å være en sykelig trang til freds
ødeleggelse og rasenng av andres
eiendeler. Jeg vil med dette rette et
alvorlig spØrsmål til foreldre som
har barn i «slyngelalderen» her i
Solbakken: Vet dere hva avkommet
foretar seg mellom skole- og legge-
tid? Fremdeles hviler, iallfall til en
viss grad skulle jeg tro, ansvaret for
en ansvarlig oppdragelse av deres
barn på deit, ikke sant?

Jeg og mange med meg håper og
tror at foreldre og Solbakken Vel-
forening nå vil foreta noe drastisk,
slik at vårt bomiljø, som for Øvrig er
helt utmerket, igjen kan bli levelig
som normalt.

M.L.W.

SANDSTRØI NG
Jeg har lest lensmannskontorets

påminnelse i siste nr. av bygde-
bladet om huseiernes plikt til sand
strØing på veger og gater vinters tid.
Dette er vel og bra, men hva skal en
gjøre når en ikke har strØsand?

Tidligere kjørte kommunen ut
strøsand nindt om i kommunen,
men nå foretar kommunens folk
sandstrøingen, i hvert fall i de mere
sentrale strØk.

Så blir det regn som skyller bort
strØsanden, og vi får lørdager og
søndager da det ikke blir foretatt
sandstrØing av kommunens folk.
Hadde vi fått tilkjørt noen sandlass
som tidligere ville nok en del av
huseierne etterkommet plikten til
sandstrøing.

Hyggelig brev
til formannskapet

M.P.

Formannskapet får ofte brev, men
de er ikke alltid så hyggelige, sa
ordføreren i formannskapets første
møte på nyåret, men nå har vi fått
et brev som virkelig er hyggelig, og
så leste han følgende brev som var
mottatt fra Trønderverftet A/S:

Vi finner det riktig å synes det er
hyggelig og kunne meddele at
TrØnderverflet’s virksomhet og re
sultat i 1~77 har vært god.

Når det gjelder utsiktene frem
over mener vi at 1978 også skal bli
tilfredsstillende. Vi har solgt hele
vår produksjon til riktige priser,
samt halve produksjon i 1979. I
realiteten betyr dette at antall an
satte vil holdes på samme nivå.
Bedriften har et stabilt og godt
arbeidsmiUØ.

Til slutt vil vi Ønske et godt nyttar.

Dispensasjon for hyttebygging
Etter tilråding fra bygningsrådet

og generalplannemnda har formann
skapet gitt Arne Lundberg dispensa
sjon fra vedtekt til bygningsloven
slik at han gis tillatelse til å føre opp
ny hytte ved Foldsjøen til erstatning
for den gamle hytta han har på tomt
der.

Bygningsrådet skal vurdere de
innvendinger som er reist mot even
tuell utvidelse og endret plassering
av hytta.

Takk
til Vikhamaråsens beboere.
Unisefaksjonen fredag 13. januar
innbrakte kr. 474,80.

2. Vikhamar ulvefiokk.

Hjertelig takk
for all vennlighet og kondolanse ved
pappa, svigerfar og bestefar Ivar
Adolf Reklev’s bortgang.

Infrid og Arvid Lundli.
Barnebarn.

Påskjonnelser
Kulturstyret har vedtatt å bevilge

kr. 1000,— til kjøp av gaver til Ola T.
Eidem, Mostadmark Idrettsiag,
Solveig Hofstad, Hommelvik Turn
forening og til Berit Kvello for godt
utført idrettsarbeid og gode idretts
prestasjoner i 1977.

Tilskott til fiskekulturarbeid
Trondheim og Omland fiske

administrasjon, TOFA, er av for
mannskapet bevilget tilskott 2000,—
kroner til fiskekulturarbeid i Hornla
i 1978. For tida arbeides det me
komme fram til en praktisk måte
innfage stamfiske av smålaks for
utslipp i Homla som er Malviks
eneste lakseførende vassdrag.

Folketallet i kommunen
Folketallet i kommunen var pr.

31.12.1977 i alt 7820 mot 7702 pr.
31.12.1976.

Arbeidsledighetsrapport
Til fylkesarbeidskontoret var pr.

31.12.1977 innmeldt 17 menn og 27
kvinner, ialt 44 som var arbeids
ledige i kommunen.

Mistet
Gull armring med sisselering mC

tet fredag 6/1 eller lørdag 7/1,
sannsynligvis i Folkets Hus.

Du sør. Ellinor Landsem

Fellesorganisasjonen
Folkets Hus

oppfordrer sine medlemmer til å
innbetale kontingenten for 1977 på
postgiro 5593207.

Birgit Flataker
kasserer

Hybelleilighet
eventuelt sokkelleilighet søkes i

Hommelvik eller omegn.
Arve Jakobsen,
c/o Malvik kommunekasse,
Hommelvik,
tlf. 78303, linje 4.

Fri sp~1te
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Bygdebladet vårt
Kommunestyret vedtok i møte 31. august 1971 at det skulle
u~is et informasjo~zs- og opplysningsblad i kommunen. Det

.:p~f~rst tenkt som et kombinert kirke- og ~ygdeblad, men
dq dette ikke fØrte fram ble det vedtatt å:utgi et rent bygde-
blad som fikk navnet Bygdebladfor Malvik.
Det hadde tidligere i flere ar vært utgitt et menighetsblad av
soknepresten med frivillig innbetaling avicbniingent; men etter
hvert ble det vanskelig å få innbetalt tilstrekkelig kontingent

• til å dekke .utgivelsen~ Menighetsbladét gikk da inn, og menig
hetsrådet fikk seinere sine faste kunngjøringer i bygdebladet.
Det ble valgt styre for bygdebladet, Egil 0. Svingen ble valgt
til red~ktØr, og bladet kom ut med sitt første nummer i
oktober 1971.
Bygdebladet går nâ inn i sitt 8. år og mye tyder pâ at det har
vært allmen interesse for bladei~ Det er hittil blitt utgitt en gang
i måneden, men skal nå utgis to ganger. Bladet blir fritt sendt
til alle husstander i kommunen. Videre har bladet mange
abonnenter blant utflyttède bygdefolk i Sverige, Danmark,
Tyskland, Canada og sine fleste utenbygds abonnenter i
U.S.A. Bladet sendes også til Universitetet og Statsarkivet i
Trondheim og til en del aviser. Til sammen er det ialt 300
utenbygds abonnènter.

:Fo~sendèisen innen kommunen var i desember ifjor: Hommel-’
vik 120b, :Vikhamar 650, Hundhamaren 520, Malvik 205 åg

• • Midt~andan 75, ialt 2650 abonnenter.
- Bygdebladet startet med 4 sider, .som seinere ble til både 8 og

1~2~ sider. ~0m det kan fortsette med disse sidetall når bladet
nå skiil åtkis to ganger i måneden •vet vi ikke, det avhenger en

• god del av det stoff vi får tilsendt. Men mye godt stoff skulle
det vël være -i bygda, og vi ber om å få aktuelt stofffra mange

• -. so~n men’er .a?’bladet skal væré så allsidig som mulig.
Bygdeblàdet ble startet son~ èt informasjons- og opplysnings
bläd; og dette kan omfatte så mångt.

K.N.

Kommunal motevirksomhet
i 1977 -. ~

Kommunestyret har i 1977 holdt
1.1 mØter og behandlet 189 saker og
formannskàpet 38 møter og 519
saker.

Av kommunale styrer, råd og
utvalg har bl.a. skolestyret holdt 7
n~Øter og behandlet 93 saker, ad
ministrasjonsutvalget 15 møter. og
217 saker, bygningsrådet 27 mØter
og 421 saker, teknisk utvalg 20
mØter og 83 saker, sosialstyret 18
møter og 340 saker, barneverns
nemnda 10 mØter og 127 saker, og
kulturstyret 14 mØtèr og 127 saker.

Husnernnda.har holdt 6 møter og
behandlet ialt. 159 garanii og låne-
saker, og jordstyret har holdt 11
møter og behandlet 52 jordlovs
saker, l8lånesaker pg 50 konse
sjonssaker, jorddyrkningsaker mm.

Sekretær øivind Kristiansen
ved formannskapskontoret er til

satt som formannskapssekretær i
Stjørdal kommune og har sagt opp
sin stilling i vår kommune. Han
tiltrer sin nye stilling om et par
måneder.

Kulturstyret
Den nytilsatte sekretær for kultur-

styret, Jens Chr. DahI, Ørland, har
gitt melding om at han ikke overtar
stillingen. Formannskapet har etter
dette vedtatt at sekretærstillingen
for kulturstyret skal utlyses pa nytt.

HEIMSTELLKURS
Forbruker- og Heimstellnemnda
arrangerer kurs i stell av tekstiler
4 kvelder à 3 timer i slutten av
februar/begynnelsen av mars.
Ferdig til påske.
Interesserte melder seg til
Karen A. Jenssen, 7550 Hommel
vik, tlf. 78120
Ellinor Landsem, 7550 Hommelvik,
tlf. 78303 jordstyret innen 15/2 1978.

Redaktører for bladet:
EGIL 0. SVINGEN, 7550 Hommelvik— Telefon 78250

KRISTIAN NYGAARDSVOLD, 7550 Hommelvik — Telefon 78352

Bestilling av abonnement til utenbygds- og utenlandsboende sendes
Malvik kommunekasse, 7550 Hommelvik, hvor også kontingenten,
kr. 30,- pr. år, innbetales forskuddsvis.

Formann i bladstyret:
JOHAN FJESETH, 7550 Hommelvik.

Trykk: J. Christiansens Boktrykkeri, 7000 Trondheim - Tif 26 960
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Den bitre striden i kommunen i 1920-åra
Da Ytre Malvik ville skilles fra Hommelvik

I slutten av 1920-åra oppsto det
en bitter strid i kommunen mellom
hovedsognet Malvik og administra
sjons- og industristedet Hommelvik.
Det var i disse åra stor arbeids
ledighet i kommunen, og da især i
Hommelvik. AIS Meraker Brug sto i
ferd med å legge ned sitt sagbruk
og stenge portene for 100—120 arbei
dere. Kommunestyrets flertall ved
tok da å garantere for et lån på 1/2
million kroner til driftstØtte til arbei
derne som selv overtok sagbruket
til leie.

Dette og den Økonomiske stilling
ellers i kommunen fØrte til at en del
bønder i Ytre Malvik kom sammen
til et møte og valgte en komité som
fikk i oppdrag å forberede Malvik
sogns utskilelse som egen kom
mune. Komitéen besto av G. Gus
tavsen, formann, Bjarne Angen,
sekretær, P. E. Haugan, Nils Vik
hammer, Nils Naustan, Kristen SjØ-
vold og Olav VasseUen.

På møtet ble det opplyst at Hom
melvik og Mostadmark hadde ca.
2400 innvånere og Malvik hoved
sogn ca. 1200. Kommunen hadde en
gjeld på 977.000 kroner og derav
570.000 kmner på kraftanlegget.
Spørsmålet om deling av kommunen
var ikke helt ny. For om lag 10 år
siden var det blitt valgt en delings
komité som var i arbeid ei tid, men
det fØtte ikke til noe og komitéen
ble så oppløst av kommunestyret.

Det som gjorde delingsspørsmålet
aktuelt igjen var foruten den øko
nomiske situasjon den politiske stil
ling i bygda. Hommelvik hadde 12
og Ytre Malvik 4 representanter i
kommunestyret. Det samme forhold
gjorde seg også gjeldende i de for
skjellige nemnder, råd og utvalg. En
av årsakene til dette skulle være
dårlig valgdeltakelse i Ytre Malvik.
Videre tilhørte flertallet i kommune
styret Arbeiderpartiet.

Bøndene i Ytre Malvik mente de
måtte være med å betale for de goder
som kom befolkningen i Hommelvik
til gode, mens Ytre Malvik fikk lite
igjen for den skatt som ble betalt.
Det var i den seneste tid anlagt

kloakk og gatelys i Hommelvik, og
forsorgsutgiftene og skattene var
store.
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Olaf Svingen,
ordfører 1926—1931.

Henvendelse sendes formann
skapet om utlån av regnskaps
bøker.

I en henvendelse som ble sendt
formannskapet fra G. Gustavsen og
Bjarne Angen på vegne av komitéen
ble det bedt om å få utlånt kommu
nens regnskapsbøker eventuelt an
ledning til å få gjennomgå regnskap
og arkiv på kommunekontoret til
bruk for sitt arbeid med delings
spørsmålet i kommunen.

Formannskapets flertall foreslo
for kommunestyret at regnskaps
bØkene som til daglig var i bruk i
kunne utlånes. Komitéen represen
terte bare en del av kommunen og
måtte for Øvrig anses som helt
privat. En fant seg derfor ikke
forpliktet til å gi komitéen anledning
til å gjennomgå regnskap og arkiv.
Skulle det derimot komme henstil
ling til kommunestyret om å få
delingsspØrsmålet utredet, ville an
takelig kommunestyret nedsette en
komité bestående av medlemmer

‘et gamle bildet

~ ~ ,~

I

—~ «v

Dette bilde har vi fått av TORMOD VIKAUNET, og han skriver:
Et tilbakeblikk til den fredelige tida, uten motordur og kvining av bremser.
En tid med ren luft, fri for eksos. Gubben Iver Naustan har satt seg godt
til rette i sluffa for å ta en tur med blakka, som er kåt og sprek.
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fra begge sogn. En slik komité ville
da få alle de nØdvendige opplys
ninger i saken som kunne skaffes,
hevdet flertallet.

Formannskapets mindretall, Nils
Vikhammer, foreslo at henstillingen
skulle imØtekommes.

I kommunestyrets møte 22.7.1929
ble formannskapets flertallsforslag
vedtatt med 12 mot 3 stemmer.
i representant var således fra
værende.

Massemote holdes på Lidskjalv.
Bygdas ordfører utvises fra
møtet.

Dette brakte sinnene i kok, og
etter komunestyremøtet ble det
holdt et massemØte på Lidskjalv på
Malvik. Til dette møte var også
kommunens ordfører, OlafSvingen,
mØtt fram, men sammen med be
styrer Eggen ved kraftanlegget ble
han nektet å delta og måtte forlate
møtet.

På mØtet var G. Gustavsen din
gent og han redegjorde for delings
sakens skjebne i kommunestyret.
Han opplyste også at Justisdeparte
mentet ikke hadde anbefalt delings
forslaget. Det var for øvrig ingen
overraskelse at ikke saken gikk i
orden på noen få måneder, andre
kommuner hadde holdt på i like
mange år, og en kunne derfor ikke gi
opp, men fortsatt arbeide for deling,
sa han. Jordbrukskommunen Mai
vik var i ferd med å bli ødelagt på
grunn av alle kommunale uttellinger

~ til Hommelvik. Det kunne Ytre
‘~%J Malvik ikke lenger finne seg i.

Kommunestyret hadde nylig gitt
garanti for 1/2 million kroner til
Hommelvik Bruk, og etter fagfolks
mening var det ikke tale om at dette
bruket kunne drives uten under
skudd. Ytre Malvik måtte kjempe
for deling av kommunen hva enn
flertallet i kommunestyret og hom
melvikingene mente.

A~fBye mente at det ikke gikk an
på grunnlag av dirigentens løse
påstander å bedømme sagbrukets
stilling. Det matte også være bedre
å få 100—120 arbeidere i fortsatt
arbeid enn på fattigkassen.

Bjarne Angen sa at kommune-
budsjettet var for stort og dermed
også skattene for store. Administra
sjonen i kommunen var for stor og

det så nesten ut til at det var ansatt
folk som hadde minst betingelse for
å få utført noe.

Lønn til likningssekretæ ren f.eks.
kunne strykes og ordføreren kunne
få noen hundre kroner i godtgjØring.
Postene til gatelys, idrettsplass og
kloakk var overflødige. Det var også
budsjettert bevilgning til biblioteket
i Hommelvik. Den som hadde lyst
på en bok, kunne kjøpe den selv,
mente han. En rekke poster kunne
reduseres dersom viljen var til
stede, men det så ut til at viljen gikk
i motsatt retning. Skatteprosenten
som var satt til 19,5 kunne med god
vilje settes ned til 12. Videre ble det
utført lite vegarbeid i Ytre Malvik
mot i Hommelvik, og vassverket i
Hommelvik hadde også fått 1000
kroner i bevilgning.

P. E. Haugan foreslo: Masse-
møtet tiltrer komitéens delingsfor
slag og bemyndiger komitéen til å
reise krav om at Malvik hovedsogn
utskilles som egen kommune.

Aif Bye foreslo at det nedsettes
en komité av kommunestyrets re
presentanter fra Ytre Malvik og
Hommelvik for å utrede saken.

Under voteringen hersket det stor
forvirring i salen. Dirigenten opp
lyste at Haugans forslag ble vedtatt
med 68 mot 13 stemmer, men
mindretallet hevdet at Byes forslag
oppnådde 26 stemmer.

Møtet vedtok videre med stort
flertall å protestere mot det garan
tette lån til Hommelvik Bruk, og
henstilte til kommunestyret å opp
heve prosentlikningen påjordsbruk,
mens et forslag om skattestreik ble
foreløpig trukket tilbake.

Nytt møte holdes på Lidskjalv.
Ordføreren til stede.

Ikke lenge etter dette massemøtet
ble det holdt et nytt møte på Lid
skjalv av mindretallet fra det første
møtet.

Ordfører Svingen var der til stede
og ga en orientering om kommunens
Økonomiske stilling, og han imØte
gikk framsatte påstander fra Gustav
sen, Angen med flere.

Ordføreren sa bl.a. at sunnhets
vesenet krevde kloakker i tettbebyg
gelser og anlegg av gatelys meldte
seg også i tettbygde strøk. Når det
gjaldt vegarbeid var det reist kritikk
mot det arbeid som var blitt utført på

vegen til Mostadmark og Selbu, men
denne vegen lå ikke i Hommelvik.

OrdfØreren var for så vidt ikke
imot en deling av kommunen, men
den kunne etter hans mening ikke
deles etter sognegrensene. Det
måtte være bedre at Mostadmark
med sine jordbruksinteresser ble
med Malvik sogn dersom kom
munen skulle deles og at Hommel
vik utskiltes som ladestedkom
mune.

Kommunestyret avslår kravet
om deling av kommunen.

Etter disse møtene kom delings
saken opp på nytt i kommunestyrets
møte 16.12.1929. Med kravet var
vedlagt undersknfter fra 260
stemmeberettigede. Samtidig forelå
det en skrivelse fra et mindre antall
stemmeberettigede som bestemt ut
talte seg mot deling av kommunen.

På møtet la formannskapets fler
tall ved ordfØreren fram en utred
ning som bl.a. imØtegikk flere av
komitéens påstander som ikke
stemte med kommuneregnskapet.
De som har arbeidet med denne
saken har malt kommunens stilling
så svart som mulig og ikke tenkt på
at dess dårligere det står til med en
kommunen, jo vanskeligere blir det
å få den delt, sa han.

Kristen Sjøvold hevdet at en del av
det som ordføreren sa var blitt sagt
på massemØtet på Malvik var feil
aktig.

Ordføreren svarte at han måtte
holde seg til referatene i avisene da
han selv ikke fikk være til stede på
møtet.

J. M. Storvik var enig med ord
føreren at komitéen hadde handlet
galt, men mente likevel at den kunne
få låne kommunens regnskaps
bøker. La oss være gentlemen,
sa Storvik.

Johan Nygaardsvold var også enig
med ordfØreren. Han var ellers ikke
imot en deling, men det matte kunne
forhandles på en rolig måte. Når
noen ar er gått vil nok komitéen
angre bittert sin framgangsmåte. Vi
i Hommelvik tar det ganske rolig, ja,
vi ble ikke engang sunt da ordføreren
så og si ble kastet ut fra massemØtet.

Reidar Jenssen tok sine forbehold
til formannskapets flertallsutred
ning. men ville stemme for konklu
sjonen at kravet blir å avslå.
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Ved avstemmingen ble så komi
téens krav om deling av kommunen
avslått med 13 mot 3 stemmer.

Krasse innlegg i avisene.
Delingssakens behandling i kom

munestyret fikk stor omtale i avis
ene, og det var mange krasse innlegg
fra innsendere — som for oss virker
rent utrolig.

Blant disse var Bjarne Angen med
et innlegg i Adresseavisen. Han
kritiserte ordfØrerens uttalelser.
OrdfØreren hadde omtalt arbeids
ledigheten og det som måtte medgå
til avhjelp av denne. StØrstedelen av
arbeidsledigheten i Hommelvik var
seivgjort, skrev han, den hadde de
skapt selv ved streiker og konflikter
forkynt av Tranmæl i Folkets Hus,
og han avsluttet slik:

Var det ikke bedre i stedet for den
nåværende ordning med penge
bidrag og matsedler at man heller
realiserte den vakre sosialistiske
tanke å bespise folk med graut i
fellesskapets 3 gryter, ikke av de
små bondegrytene, men flotte kom
munistiske kokekar med flat bund.
Mellom disse anbringes bilder av
Martin Tranmæl og Karl Marx, og
Johan Nygaardsvold serverer verdig
de politiske måltidene og avslutter
med en anslående tale om 6 timers
arbeidsdag — 3 timer fØr og 3 timer
etter maten, hvorpå hele forsam
lingen stående med blottede hoder
synger Internasjonlen.

Kravet om deling avvises
av departementet.

Slutten på kravet om deling av
kommunen kom med Justisdeparte
mentets avgjØrelse i mars 1930.
Departementet skrev: Henvendel
sen er avvist med fØlgende begrun
nelse: Etter de opplysninger som
foreligger i saken, bl.a. det statis
tiske materiale som er gitt i formana
skapets flertallstilråding, finner
departementet for tiden ikke å kun
ne tilrå noen deling av Malvik
herred. Saken gir således ikke anled
ning til noen forfØyning fra departe
mentets side. Det antas heller ikke
å være tilstrekkelig grunn til a
forelegge saken for fylkestinget.

Med hensyn til at formannskapet
nektet den private delingskomite a
gjennomgå kommunens arkiv for å

innhente opplysninger, anfØrer de
partementet at komitéen, selv om
den ikke var nedsatt av herredet,
hadde rimelig krav på å få anledning
til arkivundersØkelser.

Etter departementets avgjØrelse
fortsatte komitéen likevel sitt arbeid
og den bitre strid ble holdt vedlike.

Kravet om at prosentlikningen
skulle oppheves ble behandlet og
avslått av kommunestyret høsten
1930.

Et krav om at likningskladdene
skulle utlegges i Ytre Malvik ble
avslått samme høst. Saken hadde

VIKHAMAR SKOLE -

TILLEGGSBEVI LGN ING
Kommunestyret har tidligere god

kjent kostnadsoverslag på 5.200.000
kroner for tilbygg ved Vikhamar
skole. Med utgangspunkt i dette
kostnadsoverslaget er videre fØl
gende finansieringsplan godkjent:
Egne midler (fond og

driftsmidler) .. kr.
Statstilskudd »

Fylkestilskudd
Lån

900.000,—
200.000,—
500.000,—

» 3.600.000,—
kr. 5.200.000,—

Ut fra dette er fØlgende lånetilsagn
akseptert av kommunestyret og god
kjent av Kommunal- og arbeids
departementet:
Lån Norges

Postspai~bank . . kr. 1.330.000,—
Lån Kommunal Lands

pensjonskasse . » 1.770.000,—
Lån Trondhjems og

Strindens
Sparebank .... » 500.000,—

kr. 3.600.000,—

Kommunestyret gjorde dette en
stemmig vedtak:

Post 1.210.410 Vikhamar skole,
tilbygg, settes opp med kr. 2.300.000
til kr. 5.000.000. Post 1.980.921
Bruk av lån til tilbygg Vikhamar
skole, settes opp med kr. 2.300.000
til kr. 4.300.000. Dersom låneinn
gangen ved årsskiftet ikke dekker de
faktiske utgifter, forskotteres diffe
ransen ved tilsvarende lån av kon
tantbeholdningen. TilbakefØring av
eventuelt lån av kontantbehold
ningen skjer da straks de innvilgede

vært forelagt likningsnemnda som
viste til skattelovens bestemmelse
om at dette var lovstridig.

11931 søkte komitéen på nytt om
å få utlånt materiell til bruk for
videre arbeid.

Kommunestyret vedtok da at det
skulle gis komitéen adgang til å
gjennomgå likningsprotokollen og
regnskaps-ekstrakter på kommune-
kontoret.

Etter denne imøtekommenhet
dØde aksjonen for deling av kom
munen smått om senn bort.

K. N.

ordinære lån/byggelån blir utbetalt
til kommunen.

EIENDOMMEN SOLSTRAND
VESTRE. BRUK AV KOMMU
NAL FORKJØPSRETr.

Eiendommen Solstrand Vestre,
gnr. 44, bnr. 12 i Malvik, er utlagt for
salg. Eiendommen ligger ved sjøen
nord-Øst for Midtsandan stasjon.
Samlet areal er 11 dekar hvorav hage
i tilknytning til bygningene utgjør ca.
1 dekar. De resterende 10 dekar er
dyrka mark.
Kommunestyret vedtok med 24 mot
4 stemmer dette vedtak:
1. I medhold av lov 31. mai 1974

nr. 19 om konsesjon og forkjØps
rett for det offentlige ved erverv
av fast eiendom, § 11, vedtar
Malvik kommune å gjøre bruk av
sin forkjØpsrett til ervervelse av
eiendommen Solstrand Vestre,
gnr. 44 bnr. 12, i Malvik. Eien
dommen erverves for å sikre
grunn for kloakkrenseanlegg slik
det er forutsatt plassert i den ved
tatte og godkjente rammeplanen
for avløp, og ut fra generalplan
forslagets forutsetning om at den
resterende del av eiendommen
sikres for friluftsformål.

SUPPLERINGSVALG pr. 1.1.1978
Følgende suppleringsvalg er fore

tatt for disse nemnder, råd og utvalg.
Den faste plan- og byggenemnd.
4 år.
Birgit Flataker
Jarle Aamseth

Kommunestyrevedtak:
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Fjeilstyre. 3 år.
Harald Olufsen, formann

Forsyningsnemnd. 2 år.
AIf Sollihaug, formann
Johan Fjeseth, nestformann
Agnes Sundt
Arne Steine

Likningsnemnd. 4 år.
Erik Christophersen
Ragnar Rossbach

Malvik Komm. Elverk. 4 ar.
AsbjØrn NØstmo
Olaf Venn

MiUØ- og friluftsnemnd. 4 ar.
Kristian Nevermo
Sivert Buaas

Overlikningsnemnd. 4 år.
Olaf Bye

Skattetakstmenn. Jord og skog.
4 år.
Magne BjØrnstad
Håkon Bonaunet

Skatteutvalg. 4 år.
Gerd SkjØlstad, formann

Som formann og nestformann i 2 år
ble valgt Kristian Nevermo og Kåre
Holm.

Skattetakstmenn. Fast eiendom.
4 år.
Arne SjØtrØ
Olaf Solem

Trygdekassens styre. 2 år.
Gunnar Eggen, formann
Emmy Kringhaug, nestformann

Fra
formannskapet
lDRET~SBEVILGNINGER

Kulturstyret har i flere møter
behandlet det såkalte «etterslep» til
idrettslagene for 1976 og 1977. Dette
etterslep gjelder idrettslagenes sØk
nader om dekning av utgifter til
husleie og vask av treningslokalerog
til leie av idrettshall i Trondheim til
håndballkamper.

Saken har vært meget proble
matisk og har ført til en del uenighet
mellom idrettslagene på grunn av at
Hommelvik Idrettslag har hatt fri

leie av treningslokaler i Idretts
bygget i Hommelvik. Kulturstyret
fant at det for 1976 bare kunne bli
dekket husleie og vask av trenings
lokaler, og det søkte om tilleggs
bevilgning kr. 23.742,- til dette.

Utgifter til leie av idrettshall for
håndballkamper i Trondheim fant
kulturstyret ikke kunne bevilges for
1976.

Når det gjaldt husleie og vask av
treningslokaler samt leie av idretts
hall i 1977 foreslo kulturstyret et
beløp på kr. 43.700,- dekket av

PRIORITERINGSLISTE FOR
ANLEGG AV VEGBELYSNING

Etter forslag og kostnadsbereg
ninger av elverket har formann
skapet vedtatt nedenstående prion
teringsliste for anlegg av vegbelys
ning, med tilfØyelse av anlegg fra
VikhammerSamvirkelag til Leistad
moen. Formannskapet bemerket
ellers at det utenom de oppførte
nyanlegg også bør foretas en del
utskiftninger av gamle anlegg med
dårlig belysning.

1. Ålivegen, Vikhamar
2. Meieridammen, fortsettelse
3. Midtsand, E6—Smiskaret (l.del)
4. GrØnberg, Snustad— Hellevik
5. Sneisen, Filialen — Samfunnshuset
6. NØstbergfeltet, Vikhamaråsen
7. Sollihaugen
8. Nessvegen, resten
9. Hommelviklia, Sandlåven — BjØrkli

10. Meiendammen, resten
11. Vikhovfelt II og IV
12. Sjølystmarka, resten
13. Øvre Hundhamaren
14. Stibakken, adkomstveg
15. Midtsand, E6 — stasjonen
16. Danielstrøa fram til h.sp.linje
17. Krabbeveien og Sjøvegen, Vikhamar
18. Malvik, E6 — stasjonen m/parallellv.
19. Muruvik, SjØvegen—Wiklund
20. Arrnfeldtsvn. + E. Bjørgvik m.fl.
21. Malvik, E6—Nøstberg
22. Torp, E6—Pedersen m.fl. + Torp
23. DanielstrØa, mellom h.sp.linjene
24. Muruvik, vei til E. Haugan m.fl.

sidevei v/J. Husdal, vei til Myran
25. Malvik, E6—Haugan stoppested

E6—mot Jonsborg, sidevei til Hassel
bakken

26. Solbakken holdeplass—Fevåg
27. Sandbakken (Ottesen — Hågenstad)
28. Stibakken (E6 — boligområde + sidev.)
29. E6—Smiskaret (2.del)
30. Dalabakkv. — Harangflata (Grønberg)

budsjetterte beløp i sitt eget bud
sjett.

Formannskapet som behandlet
saken i sitt siste møte fØrjul vedtok å
skjære gjennom de mange pro
blemer og vedtok å gi tilleggsbevilg
ning på ialt kr. 47.000,-.

Etter dette fikk Mostadmark
Idrettslag bevilget kr. 2.160,-, Hom
melvik Idrettslag kr. 6.195,- og
Malvik Idrettslag ialt kr. 46.523,-
for 1976 og 1977.

Saken burde etter dette være i
orden.

Det er i kommunebudsjettet for
1978 oppført kr. 250.000,- til veg
lysanlegg. I 1977 ble det utført
anlegg for kr. 50.000,- og utbed
ringer av eldre anlegg til kr. 30.000,-.
Til nyanlegg i 1978 er det allerede
innkjØpt materiell for kr. 100.000,-.
Når det gjelder anlegg nr. I på
prioriteringslista har grunneieren
hittil ikke tillatt framføring av luft-
linje, men tillatt linje lagt i kabel,
men dette kan neppe etterkommes.

5 lamper kr. 8.500
7 » » 9.800
6 » » 9.000
2 » » 3.000
4 » » 7.000

15 » » 16.000
4 » » 5.500
5 » » 6.500

14 » » 21.500
8 » » 12.000

26 » » 26.000
14 » » 22.000
3 » » 4.000
8 » » 12.500

10 » » 16.000
6 » » 8.500
4 » » 5.500
8 » » 9.000
5 » » 6.500
3 » » 3.500
6 » » 10.000
7 » » 8.000
5 » » 8.000

8 » » 8.500

» 11.000
» 9.000
» 2.500
» 42.500
» 9.000
» 7.000

kr. 327.800

10
9
2

27
6
6

»

»

»

»

»

»
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TARZAN - JUNGELENS KONGE - I EN TARZAN
. FILM SOM TREFFER SITT PUBLIKUM MIDT

Vikhamar 5/2

kl. 18.00 I BLINKEN
7år ~4~—’~GLENN

Hommelvik 8/2 ~ MORRIS
kl. 18.00 ~(P~,TAR7AN5

L~4. REVN

Vikhamar 5/2 AIiSTAIP MacLEAN’S ~
kl. 20.00 DEN USYNLI ~ Etter storfilmene «Kanonene på Navarone»

16 år I!LND[ ....~ — ~Orneredet» og «Åtte glass»

Hommelvik 8/2 SVEN•BERTIL en ny publikumstretfer i farger.

kl. 20.00 TAUBE
BARBAflA I
PARKIPdS

— --FARGER - -

Vikhamar 12/2

kl.18.00

5år

Hommelvik 15/2 ROM MER M ED
kl. 18.00 L

[I~- ~

.:~. DJEVELEA
~ 3 “Race With

~ - ~The Devil”

. ~ ~“ (fg’ETER FONDÆVikhamar 12/2 ~,. WARREN OATES
kl. 20.00 -,, ~- ~

16 år ~

Hommelvik 15/2

kl. 20.00

.... Den er så overhendig morsomt laget! Den engelske regissØren
John Hough har drillet sammen en fremragende aktØrstab og
fenomenale teknikere til et epos som holder oss fanget hele tiden, i
avvekslende smertefull spenning og forlØsende latterutbrudd.
Susan George, som for denne rollen har anlagt et amerikansk av
eksplosiv virkning, er det sØteste og morsomste vi har sett av
kvinnekjØnn på lange tider.

— — —— vi moret oss kongelig — — —.


